



Typical of German interior design is...

its love of perfectionism and functionality
– unadorned and clean – no risk, no fun.

stardust

100% interior Sylvia Leydecker

Address: Stammheimer Straße 113, 50735 Cologne, Germany. **Client:** Sylvia Leydecker. **Completion:** 2009. **Main function:** Conference room. **Materials:** Wall covering ccflex Stardust.

Following a move to new premises, the meeting room of the company was redesigned in white coupled with organic and crystalline shapes. Designed in cooperation with Evonik, the unique wall covering ccflex Stardust is not a regular wall paper pattern, but an award-winning design product with its very own character. Due to its surface structure, the pattern of macro-sized diffused foam structures generates different optical impression such as shadows or projections, depending on the viewing angle and movement. The name "stardust" is derived from the NASA spacecraft, which rang in a new era of space research and brought star dust back to earth. These components constitute the very individual, yet subtle and understated setting that distinguishes the conference room.

Im Zuge eines Umzuges wurde der büro eigene Besprechungsraum in weiß und mit organischen sowie kristallinen Formen neu gestaltet. Der gemeinsam mit Evonik entworfene außergewöhnliche Wandbelag ccflex Stardust ist kein gewöhnliches Tapetenmuster, sondern ein designprämiertes Produkt mit ganz eigenem Charakter. Aufgrund der Oberflächenstruktur erzeugt das Muster aus makro-dimensionierten diffusen Schaumstrukturen je nach Blickwinkel einen anderen optischen Eindruck, einem Schatten oder einer Projektion vergleichbar, die Bewegung im Raum referierend. Der Name „Stardust“ leitet sich von der NASA-Raumsonde ab, die eine neue Ära der Sternforschung einläutete und Sternenstaub zur Erde brachte. Diese Komponenten bilden das sehr individuelle, aber dennoch subtile und zurückhaltende Umfeld, durch welches sich der Konferenzraum auszeichnet.

← Chemical symbols in the meeting room. Chemische Elemente in der Besprechungsraum.